
Datum : Dinsdag 30 mei 2023
Aanvang : 20.00
Locatie : De Schelp
Aanwezig : Debbie, Annemiek, Kris, Bianca, Samantha, Jacqueline, Marsja, Tamara en

Sanne

Agenda inclusief directie

No Tijd Omschrijving Dossierhouder Status

1. 20.00 Opening en mededelingen directie Directie Informatief

Tamara neemt vandaag de rol van voorzitter waar.

Mededelingen van de directie.
- Update directie: Directie ondersteuner blijft in ieder geval tot de zomervakantie

ondersteunen. Samantha voelt ondanks zijn inzet een grote verantwoordelijkheid.
Jessica zit in een re-integratietraject.

- De IB-er heeft aangegeven dat ze iets gas terug moet nemen. Yvonne Sierkstra
gaat haar ondersteunen op de woensdagen.

- Eindtoets: De uitslag van de IEP was positief. Gezien de achtergrond van de groep
is deze uitslag heel positief. Successen vieren, aandacht aan besteed met het
team.

- Januari/februari enorme kouval in lokalen. Luchtventilatiesysteem tijdelijk uitgezet.
Vorige week werd alles weer aangezet, zowel luchtventilatie als airco. Alleen
radiatoren nog controleren, hiervoor volgt een afspraak in september. Tip is om in
de winter een tijdschakelaar op de airco’s te zetten. ‘s Ochtends direct rustig
bijverwarming van airco’s. Handmatig bijstellen kan nog. Dit is gunstig voor de
wintermaanden. Als je de airco hard moet laten blazen om op te warmen gaat de
luchtkwaliteit omlaag.

- Nog in afwachting van de zonnepanelen.
- Naar aanleiding van berichtgeving over klassenkracht geen reactie van ouders

ontvangen. Via OV vernomen dat er wel e.e.a. speelt bij de ouders. Klassenkracht
biedt een informatieavond voor ouders aan, dat wordt georganiseerd.

- Groep 4: Een leerling heeft nog steeds moeite. In de groep gaat het nu beter met
Eriska. Samantha heeft Eriska echter de laatste weken niet gesproken i.v.m.
Hemelvaart etc.

- Aanvang werkzaamheden schoolplein staan nog gepland voor de zomervakantie.
- Geen update verkeersveiligheid en ouderpanel. Deze zijn i.v.m. uitval Jessica en

andere prio’s opzij geschoven.

2. 20.10 Schoolveiligheidsplan

Dit komt in het nieuwe schooljaar op de agenda. Er is een werkgroep vanuit de stichting
waar Jessica in zat. Nieuw format gemaakt. Het schoolveiligheidsplan is in concept



herschreven, maar nog niet klaar. Er zit schot in de zaak. Document veel korter met veel
links naar andere documenten.

De sociale veiligheid vragenlijst is afgenomen onder groep 6, 7 en 8. Resultaten gaat
Samantha donderdag analyseren en worden gepubliceerd op de site van vensters.

3. 20.20 Schoolgids

De schoolgids is in wording. Het spant erom of hij dan op de laatste MR vergadering kan
worden afgetikt (11 juli) of tussendoor wordt gedeeld.

Vakantierooster rondom studiedagen staat donderdag op de agenda voor de
bouwvergadering. Die zal waarschijnlijk tussendoor afgetikt worden met de MR.

4. 20.30 Werkverdelingsplan

Het werkverdelingsplan wordt op dit moment bijgewerkt. Die staat voor de studiemiddag
van 7 juni gepland om met het team te bespreken. Gaat om mogelijke kleine wijzigingen,
opfrissen. Het plan staat redelijk solide. Ieder jaar worden bepaalde zaken herzien.

Zouden deze stukken ook bij de dossierhouder verdeling van de MR-leden kunnen
worden opgenomen? Goed om te bespreken bij het ambitiegesprek.

Voor deze keer werkverdelingsplan door PMR en schoolgids door OMR oppakken.

5. 20.35 Jaarplan/schoolgids Directie Informatief

Aantal punten als brainstorm voor studiemiddag 7 juni met het team.

Ten aanzien van het huidige jaarplan is afgelopen donderdag de MARAP geweest. Niet
heel uitgebreid, wegens omstandigheden was alleen Martin vanuit de stichting aanwezig.
Input vanuit werkgroepen in jaarplan verwerkt. Link is gedeeld met MR, kunnen daar t.z.t.
naar kijken. Ook de eindresultaten van de IEP zijn bekeken.

6. 20.45 Formatieplan

1. Groepsformatie: Er is een wijziging in de groepsformatie. Begin van dit jaar is
gerekend met aantallen met de werkgroep.Hierbij gaat men uit van een
leerlingaantal voor groep 3 met 1 kleuterverlenger per kleutergroep. Er waren 36
die door zouden gaan naar groep 3, waarvan naar verwachting 3 verlengers, 33
kinderen in groep 3 is te veel. De werkgroep heeft op basis hiervan 2 concepten
gemaakt, gepresenteerd aan team en een keuze gemaakt: groep 3, 3-4 en 4.
Afgelopen week bleek dat er 1 extra kleuterverlenger is en 3 verhuizers. Daarmee
zijn er nog 29 kinderen over voor groep 3. Daarbij kwam de vraag of het wel nodig
is om een groep 3-4 te maken. Leerpunt hieruit is dat je eigenlijk de prognoses
moet blijven updaten en scenario’s moet blijven doorrekenen gedurende het jaar.
En om ook rekening te houden met verhuizers. Met het team is gesproken over
voors en tegens qua aantallen. Dit is ook met de werkgroep besproken. Standpunt



van de Schelp was altijd: als er geen combigroep nodig is dan liever niet.
Afgelopen jaren met combigroepen gewerkt en het werkt. Om leerlingaantallen te
verlagen is een combigroep prima. Maar groep 3-4 is wel een pittige combinatie.
Besloten dat er 1 groep 3 komt en 2 groepen 4. Kan niet garanderen dat de 2
groepen 4 (van 21 en 22 leerlingen) altijd zo zal blijven. Wellicht is in de toekomst
o.b.v. budget en aantallen leerlingen een combiklas toch noodzakelijk.
Communicatie naar de ouders volgt. Vanuit team overeenstemming voor deze
beslissing. Continuïteit binnen de groepen is het belangrijkste argument richting
ouders. Jacqueline leest de brief tegen.

2. Personele formatie is vandaag helemaal rond gekomen. Collega’s die gepland
stonden voor groep 3-4 hoopten ook dat het 2 groepen 4 zouden worden met deze
leerlingaantallen.

Van de huidige groepen 3 valt nog 1 leerling af. De huidige groepen 3 gaan dan o.b.v. de
huidige indeling door naar groep 4. Er zit verschil tussen de twee groepen 3 qua zorg /
aandacht. Is dat een argument om te mixen? De groepen draaien goed, als er een
combiklas zou komen zou dat een bijkomend voordeel zijn geweest om te mixen. Het
verschil is echter niet zo groot / zwaarwegend dat er nu zou moeten worden gemixt. Ook
met het oog op dat het eventueel het jaar erna weer opnieuw ingedeeld zou moeten
kunnen worden.

Positief advies van de OMR en instemming van de PMR op de nieuwe formatie (met 1
groep 3 en 2 groepen 4).

Overblijf probleem

Samantha ziet de overblijfkrachten meer verspreid over het plein staan. Het extra
buitenspeelmateriaal doet het goed. Af en toe met individuele kinderen wat uitdagingen,
maar die zijn ook bij het team in het snotje. De groepsgrootte was aanleiding voor kleine
brandjes, Samantha heeft het idee dat dat niet meer speelt. Contact tussen overblijf en
leerkracht is verbeterd. De overblijfkrachten moeten soms best streng zijn om met het
aantal kinderen de boel in het gareel te houden. Zou dat iets kunnen zijn wat meer in
bovenbouw/middenbouw speelt? Overblijfkrachten worden getest door bepaalde
leerlingen. Op dit moment geen aanleiding voor andere interventies. Punt bij deze
gesloten.

7. Actiepunten- en besluitenlijst directie
Wat kan er af, wat komt erbij?

Rondvragen waarbij directie gewenst is

Jacqueline: Op het nieuws gehoord dat de IEP gaat veranderen, wordt een
doorstroomtoets. Volgende vergadering MR over informeren? Samantha heeft daar op dit
moment nog weinig informatie over. Als er meer informatie is, dan delen met de MR.

Informatieavond VO van De Schelp, Werenfridus en nog een school waar iets niet goed
was gegaan met uitnodiging. 11 ouders van groep 7 de Schelp aanwezig (waarvan
sommigen dubbel), de opkomst was niet heel hoog.

Selectie ouders voor het schoolreisje vorig jaar besproken in de MR: eerst OV, dan andere



hulpouders. Dat is ook gebeurd. Niet alle gevraagde ouders hebben begrepen dat ze
werden gevraagd omdat ze hulpouders zijn. Wellicht prettig om duidelijk te hebben wat de
volgorde is waarin (hulp)ouders worden gevraagd. Dat zorgt voor duidelijkheid in het team
en richting ouders. Deze volgorde niet breed communiceren richting ouders, alleen bij
vragen.

Dit jaar museumjaar: is het een idee om museumjaarkaarten op te vragen voor ouders die
meegaan? Weet niet of dat ook voor kinderen handig is. Debbie vraag dit bij Linda na,
punt voor de OV.

8. 20.55 Sluiting

5 min pauze tussen het vergaderdeel inclusief en exclusief directie

Agenda exclusief directie

No Tijd Omschrijving Dossierhouder Status

Ambitiegesprek

Kris regelt het eten: Dijkhuis bestellen. Bianca vraagt Brenda (nieuwe notulist) om aan te
haken en of ze al wil notuleren. Anders pakt Tamara het notuleren op.

1. 20.50 Mededelingen
Ingekomen stukken (postmap)

Mail

Marsja en
Annemiek
Bianca

Informatief

Postmap niet bekeken.

Bianca had de mail opgeschoond. Het account gaat weg. Leen heeft gemaild dat het
account wordt opgeheven en alle mail naar Debbie gaat (voorzitter). Niet gezegd dat dit
vast de regel wordt. Wie gaan mensen mailen als ze de MR willen benaderen? Het
mailadres mr.deschelp@skowf.nl kan worden gemaild, maar de mails worden direct
doorgestuurd naar een specifiek persoonlijk account. Leen heeft aangegeven dat het
account moet worden opgeschoond voor 31/7. De verwachting is dat oude mails in een
mapje in een persoonlijke mailbox worden geplaatst. Bianca mapje in de gedeelde drive
zetten met mails die bewaard moeten worden. Mail laten doorsturen naar Bianca, dat
geeft zij zelf door aan Astrid.

Punt om mee te geven aan de GMR: Hoe kijkt bovenschoolse directie naar zichtbaarheid
en onafhankelijkheid van de MR met de verandering rond deze mailbox.

2. 21.00 Bespreekpunten GMR
(online code: mrschelp) toelichting wat er
speelt in de GMR.

Wendy Informatief

mailto:mr.deschelp@skowf.nl


Er komen een nieuwe voorzitter en secretaris bij de GMR, die moeten vanuit de GMR
komen en dat is nog een zoektocht.

Jaarrekening is goedgekeurd.

Wendy blijft volgend jaar ook in de GMR. Zijn er ook zittingstermijnen voor de GMR? Er
zitten ook ouders in de GMR. Ouders alleen wanneer nog kinderen op school. Voor zover
bekend geen termijnen.

MR reglement

Laatste vergadering bespreken. En begin volgend jaar aftikken.

3. 21.15 Notulen vorige vergadering 20 april 2023 Sanne

Indirect goedgekeurd via Parro.

Actiepunten- en besluitenlijst
Wat kan er af, wat komt erbij?

Documenten MR: Tamara heeft Samantha gevraagd wanneer ze samen zitten, maar op
dit moment geen prio. Tamara gaat vragen of Leon of Jessica dit kan oppakken. Zou fijn
zijn als dit voor het ambitiegesprek duidelijk is.

MR handboek ligt in het MR postvak. Sanne gaat deze doorlezen.

Volgende vergadering d.d: 22 juni 2023
ambitiegesprek ?? uitleg

Tamara ligt doel ambitiegesprek toe aan Debbie.

Rondvraag
Toelichting: Alleen vragen en antwoorden zijn aan de
orde (voor zover mogelijk). Als discussie of uitzoeken
nodig is, dan formuleren we een actiepunt.

Geen vragen.

Sluiting

Dossierhouders:

Jaarplan/MARAP Kris en Jacqueline

Begroting/ Verantwoording financiële
middelen uit Marap

Bianca en Jacqueline



POS (schoolondersteuningsprofiel) Bianca en Tamara

Veiligheidsplan incl pestprotocol Annemiek en Marsja

Reglement Jacqueline en Kris


